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            בס"ד
 

 לפרסום - 20/05/13פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום 
 
 

 . זאב סימן טוב, חגי מאיר  לילך צ'לניק ,רן וייס , , יצחק בסל נוכחים : 
 

 מזכיר הישוב.   -משה באסה 
 

 אנחנו לא בודקים ביצוע החלטות.  -לילך  
 

 מישהו מתנגד שלילך תהא אחראית על זה?  -בסל 
 

 אחד  פה הוחלט
 לילך תהא אחראית בנושא

 
 01/05/13אישור פרוטוקול מיום 

 
 הפרוטוקול אושר ע"י הועד.

 
 דיווח מצב בבנק 

 
 ש"ח  206,141 -עו"ש  

 
 ש"ח  140,008 -פק"מ  

 
 נוהל תמיכות 

 
מבקש אישור הועד לפרסם הנושא ע"פ נוהל תמיכות וכמו כן ביקש כי הועד יבחר את   -משה

 ועדת התמיכות. 
 

 האם אפשר לקחת את הכסף ולתרום למשפחות נזקקות?  -רן וייס 
 

הועד באישור התקציב החליט שיהיה נוהל תמיכות , אם אתה רוצה לבטל הסעיף אתה   -משה
 יכול להציע. 

 
 הצבעה 

 אושר הפרסום כמו כן לוועדה נבחרו יצחק בסל, לילך צ'לניק, חגי מאיר. 
 

 אושר פה אחד 
 

 ייעוד שטח ירוק ליד הרב תכליתי 
 

 יש מצוקת חניה בגלל גני הילדים בעקבות רצוננו להקים שם עוד גן ילדים. -ייס רן ו 
 

 סוכם 
 משה ידאג בתאום עם רן למתכננת בעלות זולה שתתכנן תכנית העמדה של חניון + גינון. 
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 פתיחת האמפי לשימוש תושבי הישוב
 

אני יודע שצריך   יש רצון של תושבים להשתמש במקום עם ילדים עם אופניים וכו' , -רן וייס 
 פתרון כדי לשמור על המקום. 

 
 )בקיץ( וכו'. אולי לפתוח את זה להקרנה של סרטים , שירה בציבור  -זאב 

 
  16:00-מציע לפתוח פעמיים בשבוע פעם אחת עם אירוע ופעם שניה ביום שבת מ   -רן 

 כמו כן להוסיף שילוט שאסורה כניסת כלבים חדש ראשון עם שמירה.  22:00עד 
 

 מציע פעם בשבוע בחודשי הקיץ משולב עם אירוע ועם שמירה.  -ק בסליצח
 

 מציע חודש יולי פיילוט על ההצעה של איציק.  -זאב 
 

 הצבעה 
 הצעתו של רן התקבלה 

 
 נגישות לנכים באזור הפיס והגנים 

 
 תאר את הקושי של בעלי מוגבלות להביא ילדיהם לגן   -רן וייס 

 
 סוכם 

לפנות למועצה בדרישה לבצע הנגשה לגני הילדים ובאם לא יבוצע לפנות באמצעות עו"ד בדרישה 
 חוקית זו. 

 
 הכשרת מקומות חניה ליד המעון 

 
 חניות נוספות מול המעון.  6-8אלף ש"ח להכשרת  15-ל  10ביקש לאשר לו בין   -משה

 
 הצבעה 

 אושר פה אחד 
 

 תחנת הסעה 
 

י לנושא הזזת התחנה, אני חושב שאנחנו צריכים כשעושים  היום בפעם הראשונה נחשפת -זאב 
 מעשה שנוגע לתושבים צריך ליידע ולהסביר. 

 
 החזר מקרן מבנ"צ 

 
 הועד מאשר החזר התשלום למשפחת אורן צור עקב אי מימוש הבניה.  -החלטה 

 
 הסכם צופים צפון 

 
מגרשים   30כם( לגבי זמן רב בעבר הושג סיכום )הסצופים צפון פועלת מזה מנהלת מיזם  -בסל 

 )יח' קרקע לדיור( הסיכום הושג מזמן ונותר לחתום על ההסכם בפועל.
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ש"ח צמוד מיום קבלת ההחלטה , אני מדווח   40,000הועד אמור לקבל בגין כל יח' קרקע 
 כי ישנה כוונה לחתום על ההסכם לפי מה שסוכם והוחלט בזמנו בועד מול המנהלת. 

 
 הצבעה 

 אושר פה אחד 
 

את ההצעה של קבוצת אברהם   היישובייםמבקש מהועד לאשר פרסום בכלי התקשורת  - בסל
 שבות ועו"ד ויניצקי לגבי מתן הטבות לרוכשים.  

 
 הסעות

 
חודשי ניסיון של הסעות ע"י עצמאי עם רכב וכל הרישיונות והביטוחים    3מבקשת לאשר  -לילך  

 ש"ח לחודש. 15,000 -כנגד מכירת כרטיסיות עלות כ 
 
 האם ההפעלה תותנה במכירת הכרטיסיות ?  -שה מ
 

 בתקופת הניסיון לא. -לילך  
 

 חודשי ניסיון(.  3ש"ח )  45,000אז זה בעייתי שכן יתכן שאנו מסכנים  -משה 
 

סבבים    8 -כרטיסיות אז לא נביא את האוטו . מדובר ב   100נמכור שבועיים ואם לא מכרנו  -לילך  
 ביום. 

 
 הצעה 

 
 ש"ח לחודש.  3,000ט הסעות למשך חודשיים בסבסוד של עד מבקשת לאשר פיילו

 
 הצבעה 

 אושר פה אחד 
 

 סוככי גל 
 

 מוטי ואני נצא בתכנית מסודרת בנושא.  -זאב 


